
Akershus Sangerforum 

Referat fra møte med Lørenskog kommune  

Dato:                           15.01.24 

Til stede: Fra kommunen: 

Nina Kongtorp, direktør for kultur, idrett og frivillighet  

Finn Evensen, Rektor for Lørenskog musikk- og kulturskole  
Toini Kristensen, Virksomhetsleder for bibliotek, frivillighet og 
tolketjeneste  
 

Fra prosjektet:  

Per-Arvid Nordli, initivtaker til møtet og møteleder 

 

Fra lokalt kor:  

Kaj Henning Breistein, formann Lørenskog mannskor  
Ole Jakob Wehn, rekrutteringskontakt Lørenskog mannskor 
 

  

  

Per Arvid åpnet med presentasjon og sa at det var naturlig å ta med Lørenskog mannskor da de 
var medlemmer i ASF, er med i prosjektet og representerte utfordringen med å få spesielt flere 
menn til å synge. Påpekte også at det jobbes med avklaringer Norges Korforbund i forhold til 
bruk av side og verktøy som ASF utarbeider.   
 

Presentasjon av Powerpoint, inkludert presentasjon av hjemmeside og dens hensikt og 
funksjon på PC (ingen tilgang på større skjerm). Presenterte ærendet om samarbeid ved at 
kommunen bruker sine kanaler til å promotere.  

Oppsummering etter en god og positiv diskusjon om muligheter:  

• En kanal er flyktningetjenesten i kommunen. Det er best om kor/Asf tar direkte kontakt 
med dem og tilbyr muligheten for samarbeid og gjensidige fordeler. Toini sender 
kontaktinfo.    

• Voksenopplæringen (LPU) har ofte innslag av forskjellig art der kor kan opptre med 
hensikt å rekruttere. Dette kan være større eller mindre korgrupper. Det er ofte opp til 
300 personer innom disse tilstelningene. Selv om mange av de oppmøtte har høyere 
alder enn den primære målgruppen er det noen som kan være aktuelle, og budskapet 
kan spres videre gjennom deltakerne. Finn har dette i tankene når han får spørsmål om 
innslag.  

• 1. februar arrangeres det frivillighetsbørs i Lørenskog. Dette er et treffpunkt der 
presentasjon og avtaler gjøres i utstrakt grad, og kan være en god arena å presentere 
seg på. Lørenskog mannskor ser på muligheten av deltakelse. (Ellers sendes invitasjon 
til alle frivillige organisasjoner i kommunen)  

• Presentasjoner på kommunens facebooksider kan brukes, men vil ikke være effektivt for 
å nå ut til folk generelt. Spørsmål om bruk av kulturhusets presentasjonsskjermer 
oppfattes som mulig, men ble ikke avklart og må evt tas opp videre.  

• Hvorfor ikke tilby opptredener på større bedrifter i Lørenskog, for eksempel på julebord? 
(Posten, Bertel O steen, skolenes lærerværelser osv)  



                                                                                                                                                        Side 2 

• Spør om å få opptre kort med rekruttering som hensikt på åpning av 
kommunestyremøter. Ordfører kan kontaktes om dette.  

• Kan det være en ide å arrangere korfestival på Fjellhamar bruk når denne åpnes offisielt i 

2025? 

• -Går det an å tenke frivillighet i videre forstand? Hva kan korene tilby utover 

sangopptredener? Lørenskog mannskor vil være åpen og positiv til alle henvendelser om 

dette.  

• Kunstforeningen har gjerne opptredener av forskjellige slag på sine utstillinger. Toini 

sender kontaktinfo. 

Møtets varighet: Ca en time. 

 


